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Protokół nr 198/24   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 10 stycznia 2024 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu 

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

   

 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel    - skarbnik powiatu  

2. Pani Dorota Krajcer    - sekretarz powiatu  

3. Pani Iwona Wieteska   - z-ca kierownika Powiatowego  

                   Zarządu Dróg w Wieluniu (PZD) 

4. Pan Maciej Bryś    - naczelnik Wydziału Komunikacji,  

           Transportu i Dróg w Starostwie  

           Powiatowym w Wieluniu 

5. Pani Beata Korczewska    - dyrektor Powiatowego Centrum  

         Pomocy Rodzinie w Wieluniu  

         (PCPR) 
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6. Pani Patrycja Świtalska   - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

           Społecznych w Starostwie  

         Powiatowym w Wieluniu 

7. Pani Anna Freus     - dyrektor Samodzielnego Publicznego  

            Zakładu Opieki Zdrowotnej  

          w Wieluniu (SP ZOZ)  

8. Pan Sławomir Kaftan    - dyrektor Powiatowego Centrum  

           Usług Wspólnych w Wieluniu  

           (PCUW) 

9. Pan Zenon Kołodziej    - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury,  

              Sportu i Promocji w Starostwie   

          Powiatowym w Wieluniu 

 

 

 

Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CXCVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXCVI i CXCVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Konopnica w sprawie zabezpieczenia 

środków finansowych w budżecie na rok 2024 na zadanie polegające 

na przebudowie drogi powiatowej biegnącej przez miejscowość Bębnów 

o długości 3,8 km. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

i przedstawienia Prezesowi Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych sprawozdania rzeczowo-finansowego samorządu 

powiatowego o zadaniach zrealizowanych ze środków PFRON w okresie 2023 

roku. 
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7. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki    

Zdrowotnej w Wieluniu o realizacji spłat kredytów zaciągniętych przez SP ZOZ 

w Wieluniu za 2023 r. 

8. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki    

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań oraz o stanie należności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 

30.11.2023 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 29.12.2023 r. 

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zawarcia aneksu nr 2 

do porozumienia z Gminą Ostrówek w celu realizacji przez powiat zadania 

zleconego z zakresu administracji rządowej polegającego na udzielaniu 

nieodpłatnej pomocy prawnej i świadczeniu nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego. 

10. Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku 2023 - temat 

sesyjny. 

11. Przyjęcie informacji pt. „Międzysektorowe wsparcie w powiecie „Dziecko. Uczeń. 

Rodzina.”. Zasoby w powiecie wieluńskim.   

12. Rozpatrzenie pisma z dnia 28.08.2023 r. znak: ROS.4421.1.2023 Zastępcy 

Wójta Gminy Sokolniki w sprawie przyjęcia z dniem 1.09.2024 r. uczniów 

likwidowanej Szkoły Podstawowej Specjalnej w Tyblach do Zespołu Szkół 

Specjalnych w Wieluniu - kontynuacja sprawy z CLXXXV posiedzenia Zarządu 

Powiatu w Wieluniu z dnia 29.08.2023 r. 

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia i przekazania 

do konsultacji projektu statutu Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego. 

14. Podjęcie decyzji w sprawie organizacji obchodów świąt i uroczystości oraz 

wniosków jednostek organizacyjnych powiatu wieluńskiego i instytucji 

dotyczących współorganizacji wydarzeń o charakterze kulturalnym, oświatowym  

i sportowym.  
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15. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: Rodzinna integracja „Strażacki fach”  

- kontynuacja sprawy z CXCVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 

18.12.2023 r. 

16. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Dzień Dziecka z wędką” - kontynuacja sprawy 

z CXCVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 18.12.2023 r. 

17. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „OSP stawia na młodych” - kontynuacja sprawy 

z CXCVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 18.12.2023 r. 

18. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Koło Gospodyń Wiejskich - Moja Mała Ojczyzna” 

- kontynuacja sprawy z CXCVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 

18.12.2023 r. 

19. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „NIE dla raka w straży! - zmniejszenie ryzyka 

zachorowania poprzez wymianę elementów ochrony osobistej ratowników 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Czernicach” - kontynuacja sprawy z CXCVI 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 18.12.2023 r. 
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20. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, 

kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. 

pn.: „Zdrowy rodzic=zdrowe dziecko w świecie emocji” - kontynuacja sprawy 

z CXCVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 18.12.2023 r. 

21. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

promocji i aktywizacji środowisk pozarządowych powiatu wieluńskiego w 2023 r. 

pn.: „Tworzenie projektów w ludzkiej formie” - kontynuacja sprawy z CXCVI 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 18.12.2023 r. 

22. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności 

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym 

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: ,,Przy jednym stole”. 

23. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności 

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym 

i prozdrowotnym w 2023 r. pn. : ,,Zakup obuwia ludowego damskiego”. 

24. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności 

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym 

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: ,,Ku czci św. Jana”. 

25. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu  

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności 

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym 

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: ,,Rozjaśnij szarość” – wykonanie muralu 

na budynku usytuowanym w Parku Starowiejskim w Konopnicy, 

przedstawiającego lokalne walory przyrodnicze. 

26. Przyjęcie sprawozdania Starosty Wieluńskiego z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2023 – temat sesyjny. 
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27. Zajęcie stanowiska w sprawie pisma z dnia 18.12.2023 r. Rady Rodziców  

I LO im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu w sprawie zapewnienia przez 

Starostwo Powiatowe w Wieluniu warunków w ww. szkole, zgodnych  

z wymaganiami określonymi w Rozporządzeniu Ministra Edukacji Narodowej  

i Sportu w sprawie bezpieczeństwa i higieny w publicznych i niepublicznych 

szkołach i placówkach - dot. § 17 ust. 1: w pomieszczeniach, w których odbywają 

się zajęcia, zapewnia się temperaturę co najmniej 18 °C - kontynuacja sprawy 

z CXCVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 27.12.2023 r. 

28. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przekazania 

składników majątku na wyposażenie Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki    

Zdrowotnej w Wieluniu. 

29. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie układu wykonawczego 

do budżetu na 2024 r. 

30. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przekazania podległym 

jednostkom informacji o ostatecznych kwotach dochodów i wydatków tych 

jednostek na 2024 r. 

31. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej na rok 2024. 

32. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przekazania 

upoważnień kierownikom powiatowych jednostek budżetowych.  

33. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

34. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034.  

35. Sprawy bieżące.  

36. Wolne wnioski.  

37. Zamknięcie CXCVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  
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Pkt 1 

Otwarcie CXCVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CXCVIII 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.  

 

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu, 

zatem wszystkie decyzje podjęte przez Zarząd będą miały moc obowiązującą.  

 

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził,  

że Zarząd będzie obradował według zaproponowanego porządku obrad.  

Nikt nie zgłosił sprzeciwu.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje zgodnie z zaproponowanym porządkiem 

obrad.  
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   Przyjęty porządek obrad: 

 

1.   Otwarcie CXCVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXCVI i CXCVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Konopnica w sprawie zabezpieczenia 

środków finansowych w budżecie na rok 2024 na zadanie polegające 

na przebudowie drogi powiatowej biegnącej przez miejscowość Bębnów 

o długości 3,8 km. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

i przedstawienia Prezesowi Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych sprawozdania rzeczowo-finansowego samorządu 

powiatowego o zadaniach zrealizowanych ze środków PFRON w okresie 2023 

roku. 

7. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki    

Zdrowotnej w Wieluniu o realizacji spłat kredytów zaciągniętych przez SP ZOZ 

w Wieluniu za 2023 r. 

8. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki    

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań oraz o stanie należności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 

30.11.2023 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 29.12.2023 r. 

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zawarcia aneksu nr 2 

do porozumienia z Gminą Ostrówek w celu realizacji przez powiat zadania 

zleconego z zakresu administracji rządowej polegającego na udzielaniu 

nieodpłatnej pomocy prawnej i świadczeniu nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego. 

10. Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku 2023 - temat 

sesyjny. 

11. Przyjęcie informacji pt. „Międzysektorowe wsparcie w powiecie „Dziecko. Uczeń. 

Rodzina.”. Zasoby w powiecie wieluńskim.   
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12. Rozpatrzenie pisma z dnia 28.08.2023 r. znak: ROS.4421.1.2023 Zastępcy 

Wójta Gminy Sokolniki w sprawie przyjęcia z dniem 1.09.2024 r. uczniów 

likwidowanej Szkoły Podstawowej Specjalnej w Tyblach do Zespołu Szkół 

Specjalnych w Wieluniu - kontynuacja sprawy z CLXXXV posiedzenia Zarządu 

Powiatu w Wieluniu z dnia 29.08.2023 r. 

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia i przekazania 

do konsultacji projektu statutu Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego. 

14. Podjęcie decyzji w sprawie organizacji obchodów świąt i uroczystości oraz 

wniosków jednostek organizacyjnych powiatu wieluńskiego i instytucji 

dotyczących współorganizacji wydarzeń o charakterze kulturalnym, oświatowym  

i sportowym.  

15. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: Rodzinna integracja „Strażacki fach”  

- kontynuacja sprawy z CXCVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 

18.12.2023 r. 

16. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Dzień Dziecka z wędką” - kontynuacja sprawy 

z CXCVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 18.12.2023 r. 

17. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „OSP stawia na młodych” - kontynuacja sprawy 

z CXCVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 18.12.2023 r. 
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18. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Koło Gospodyń Wiejskich - Moja Mała Ojczyzna” 

- kontynuacja sprawy z CXCVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 

18.12.2023 r. 

19. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „NIE dla raka w straży! - zmniejszenie ryzyka 

zachorowania poprzez wymianę elementów ochrony osobistej ratowników 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Czernicach” - kontynuacja sprawy z CXCVI 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 18.12.2023 r. 

20. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, 

kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. 

pn.: „Zdrowy rodzic=zdrowe dziecko w świecie emocji” - kontynuacja sprawy 

z CXCVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 18.12.2023 r. 

21. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

promocji i aktywizacji środowisk pozarządowych powiatu wieluńskiego w 2023 r. 

pn.: „Tworzenie projektów w ludzkiej formie” - kontynuacja sprawy z CXCVI 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 18.12.2023 r. 

22. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności 

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym 

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: ,,Przy jednym stole”. 
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23. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności 

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym 

i prozdrowotnym w 2023 r. pn. : ,,Zakup obuwia ludowego damskiego”. 

24. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności 

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym 

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: ,,Ku czci św. Jana”. 

25. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu  

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności 

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym 

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: ,,Rozjaśnij szarość” – wykonanie muralu 

na budynku usytuowanym w Parku Starowiejskim w Konopnicy, 

przedstawiającego lokalne walory przyrodnicze. 

26. Przyjęcie sprawozdania Starosty Wieluńskiego z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2023 – temat sesyjny. 

27. Zajęcie stanowiska w sprawie pisma z dnia 18.12.2023 r. Rady Rodziców  

I LO im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu w sprawie zapewnienia przez 

Starostwo Powiatowe w Wieluniu warunków w ww. szkole, zgodnych  

z wymaganiami określonymi w Rozporządzeniu Ministra Edukacji Narodowej  

i Sportu w sprawie bezpieczeństwa i higieny w publicznych i niepublicznych 

szkołach i placówkach - dot. § 17 ust. 1: w pomieszczeniach, w których odbywają 

się zajęcia, zapewnia się temperaturę co najmniej 18 °C - kontynuacja sprawy 

z CXCVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 27.12.2023 r. 

28. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przekazania 

składników majątku na wyposażenie Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki    

Zdrowotnej w Wieluniu. 

29. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie układu wykonawczego 

do budżetu na 2024 r. 
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30. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przekazania podległym 

jednostkom informacji o ostatecznych kwotach dochodów i wydatków tych 

jednostek na 2024 r. 

31. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej na rok 2024. 

32. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przekazania 

upoważnień kierownikom powiatowych jednostek budżetowych.  

33. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

34. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034.  

35. Sprawy bieżące.  

36. Wolne wnioski.  

37. Zamknięcie CXCVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z CXCVI i CXCVII posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są jakieś 

uwagi do treści protokołów. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

protokołu z CXCVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął treść 

protokołu z CXCVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem protokołu z CXCVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął treść 

protokołu z CXCVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

 

 

 

Pkt 5 

Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Konopnica w sprawie zabezpieczenia 

środków finansowych w budżecie na rok 2024 na zadanie polegające 

na przebudowie drogi powiatowej biegnącej przez miejscowość Bębnów 

o długości 3,8 km. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że wpłynęło pismo Wójta Gminy Konopnica.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zaproponował, aby odpisać, 

że przy podziale wolnych środków.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Iwonę 

Wieteska – z-cę kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu oraz pana 

Macieja Brysia – naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg. Przedstawił 

sprawy zawarte w piśmie pana wójta.  

Pani Iwona Wieteska – z-ca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował 

odpowiedź informującą, że sprawa umieszczenia luster drogowych została 

skierowana na Komisję Bezpieczeństwa i Organizacji Ruchu Drogowego przy 

Staroście Wieluńskim. Przegląd drogi powiatowej biegnącej przez miejscowość 
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Szynkielów zostanie wykonany, gdy warunki atmosferyczne na to pozwolą. Odnośnie 

zabezpieczenia środków finansowych w budżecie na rok 2024 na zadanie polegające 

na przebudowie drogi powiatowej biegnącej przez miejscowość Bębnów o długości 

3,8 km należy podkreślić, że nie wpłynął wniosek Gminy Konopnica w przedmiotowej 

sprawie do projektu budżetu powiatu na 2024 r. W chwili obecnej nie ma 

zapewnionych środków finansowych na ten cel w budżecie powiatu wieluńskiego. 

Zarząd Powiatu w Wieluniu rozważy możliwość zabezpieczenia środków  

przy podziale wolnych środków. Dodał, że chodzi o to, aby uświadomić niektórych 

wójtów, że wnioski o inicjatywy samorządowe składa się w odpowiednim terminie,  

a takiego wniosku nie było, więc trudno to ująć w budżecie. Zapytał, kto jest „za” 

takim rozwiązaniem.  

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o udzieleniu odpowiedzi informującej, że sprawa umieszczenia lustra drogowego  

w miejscowościach: Szynkielów – lokalizacja: koło kościoła na wprost drogi gminnej, 

prostopadłej do drogi powiatowej i Piaski – lokalizacja: na zakręcie, na wprost drogi 

gminnej prowadzącej o miejscowości Piaski została skierowana na Komisję 

Bezpieczeństwa i Organizacji Ruchu Drogowego przy Staroście Wieluńskim. 

Przegląd drogi powiatowej biegnącej przez miejscowość Szynkielów zostanie 

wykonany, gdy warunki atmosferyczne na to pozwolą. Natomiast odnośnie 

zabezpieczenia środków finansowych w budżecie na rok 2024 na zadanie polegające 

na przebudowie drogi powiatowej biegnącej przez miejscowość Bębnów o długości 

3,8 km należy podkreślić, że nie wpłynął wniosek Gminy Konopnica w przedmiotowej 

sprawie do projektu budżetu powiatu na 2024 r. W chwili obecnej nie ma 

zapewnionych środków finansowych na ten cel w budżecie powiatu wieluńskiego. 

Zarząd Powiatu w Wieluniu rozważy możliwość zabezpieczenia środków  

przy podziale wolnych środków (głosowało 5 członków Zarządu).   

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

i przedstawienia Prezesowi Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych sprawozdania rzeczowo-finansowego samorządu 

powiatowego o zadaniach zrealizowanych ze środków PFRON w okresie  

2023 roku. 

 

  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Beatę 

Korczewską – dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu oraz 

panią Patrycję Świtalską – kierownika Oddziału Zdrowia i Spraw Społecznych. 

Nadmienił, że ze sprawozdania wynika, że zadania zostały zrealizowane w całości, 

środków mogłoby być więcej, ale bazujemy na otrzymanych środkach.   

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu potwierdziła.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

uwagi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy sprawozdanie jest 

wypełniane.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że wypełniają sprawozdanie.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zwrócił uwagę na sumę.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że to jest ich błąd i powinno to być wpisane,  

co uczynią, ponieważ sprawozdanie jeszcze nie zostało wysłane.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu poruszył kwestię odsetek  

w wysokości 5,82 zł.   

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że odsetki muszą być zwrócone. Nadmieniła, 

że jeśli chodzi o środki z zadań to są wykonane w całości, natomiast w ciągu roku  

jak te środki wypływają, to na rachunku bankowym gromadzą się odsetki,  

które odprowadzają do PFRON-u (Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych).  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

powiedział, aby pani dyrektor wprowadziła poprawkę, o której mówił pan Wojcieszak. 

Następnie zapytał, czy są jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 
 
 
      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1404/24 w sprawie przyjęcia i przedstawienia Prezesowi Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych sprawozdania rzeczowo-finansowego 

samorządu powiatowego o zadaniach zrealizowanych ze środków PFRON w okresie 

2023 roku (głosowało 5 członków Zarządu).     

 Uchwała Nr 1404/24 stanowi załącznik do protokołu.  

   

 

 

Pkt 7 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki    

Zdrowotnej w Wieluniu o realizacji spłat kredytów zaciągniętych przez SP ZOZ 

w Wieluniu za 2023 r. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

przekazał, że w materiałach jest wyszczególniona kwota kredytów i pożyczek 

zaciąganych przez SP ZOZ na dzień 31.12.2023 r., w sumie to jest blisko 111 mln zł.

 Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu omówiła przedmiotową sprawę. Wskazała, że szpital spłacił 

ponad 3 mln zł kredytu głównego plus odsetki, czyli jakby nie było zadłużeń lat 

ubiegłych, to mieliby o tyle lepszy wynik.   

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu dodał, że 400 tys. zł jeszcze 

poszło prowizji, odsetki od kredytu odnawialnego.  

 Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu zaznaczyła, że prowizja jest wskazana i jest to 105 tys. zł.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

dopowiedział, że razem daje to spłatę w wysokości 73 720 690,47 zł. Dodał,  

że ogólnie można powiedzieć, że kredyty na 31.12.2023 r. są w wysokości 

28 166 691,46 zł.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że tak.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu dodał, że uwzględniając kredyty  

i pożyczki, ponieważ kredyty są wysokości około 23 mln zł.  

 Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu zaznaczyła, że na dzień bilansowy, czyli na koniec roku  

5 mln zł było zaciągnięte z limitu, ponieważ na koniec było już zaciągnięte pod 

wypłaty. Wyjaśniła, że zaciągają w momencie wypłat, czyli na początek miesiąca, 

mają termin spłaty do 5-ego - zależy jak wyjdzie w kalendarzu, ale generalnie 5. jest 

nieprzekraczalnym terminem. W przypadku wypłat nie ma tak, że mogą spłacić  

6-ego. Dodała, że 20-tego jest wypłata kontaktów. Zaznaczyła, że wówczas głównie 

korzystają z limitu dlatego, że wtedy muszą przygotować bardzo wysokie środki 

finansowe do wypłat, które spłacają w momencie otrzymania środków z Narodowego 

Funduszu Zdrowia (NFZ).  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu udzielił 

głosu panu skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odniósł się do dwóch pozycji: 

pożyczki odnawialne i ich limity. Powiedział, że ma rozumieć, że został zakończony 

ten limit na 4 mln zł, zastąpiony został tym limitem 7 mln zł, tak?   

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu potwierdziła. Dodała, że umowa była do końca roku, czyli 

do 31.12., więc musiała ją wykazać, ona jest z zerami, ale w przeciągu roku działy 

się tam obroty, więc dla pokazania całego obrazu kredytowego jednostki musieli  

to ująć, ale ta linia kredytowa jest już zamknięta.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, czyli teraz pani 

dyrektor ma cały czas limit w wysokości 7 mln zł.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że tak.  
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu kontynuował swoją wypowiedź  

dodając, że wykorzystany na dzień 31.12. 5 mln zł.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu potwierdziła.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu zauważył, że limit 7 mln zł był 

niedawno.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że tak, w listopadzie.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu zauważył, że w tamtym roku  

w sprawozdaniu było z 4 mln zł na 5 mln zł, a w tym roku jest z 5 mln zł na 7 mln zł.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że nie, to 4 to jest ciągnięte dalej, ono 

potem było zmienione na 5 mln zł. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu powiedział, czyli w tamtym roku 

było 4 mln zł i 5 mln zł jako kontynuacja, a w tym roku było wykazane nie 5 mln zł 

jako kontynuacja z tamtego roku tylko 4 mln zł, jako bazowe.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że zazębiła się o tydzień, czy dwa tygodnie 

jedna umowa z drugą umową. A po drugie jest limit 7 mln zł, absolutnie nigdy nie 

było sytuacji, aby był zaciągnięty limit powyżej 7 mln zł. Dodała, że jeżeli pokazuje  

w informacji cały rok, to jakby nie pokazała tej pierwszej pozycji, to byśmy ich nie 

widzieli. Zaznaczyła, że robią w porządku umów też, dlatego pokazywali  

tę pierwszą pozycję mimo, że ona na koniec roku nie była aktywna, tutaj jest zero. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu podkreślił, że prowizja jest dwa 

razy droższa od kredytów.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że dlatego starali się o limit finansowy  

w BGK i otrzymali decyzję pozytywną, i będą chcieli zastępować jeden, drugim, czyli 

dzięki temu będą mogli zaciągać limit w BGK taniej niż w BFF. Nadmieniła,  

że rezygnować im się nie opłaca dlatego, że prowizja została zapłacona, więc nie ma 

sensu rezygnować. Na ile będzie to możliwe korzystają z BGK, a z BFF tylko jeśli  

będzie taka konieczność.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu wskazał, że BFF dwa razy sobie 

podwyższył, przedtem było 0,7%, a teraz 1,4% jak patrzył na prowizję. Zaznaczył,  
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że wcześniej było zapłacone 35 tys. zł od 5 mln zł, a teraz 98 tys. zł od 7 mln zł. 

Dodał, że mówił o prowizji.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że musiałaby przejrzeć warunki.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu powiedział, że jak się mniej 

więcej wyliczy.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że jak jest wskazane, to nie ma nad czym 

dyskutować.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

powiedział, że wyczerpały się pytania w tym punkcie, Zarząd zapoznał się  

z przedmiotową informacją.  

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o realizacji spłat 

kredytów zaciągniętych przez SP ZOZ w Wieluniu za 2023 r. 

Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 8 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki    

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań oraz o stanie należności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 

30.11.2023 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 29.12.2023 r. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

dyrektor Annie Freus.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu omówiła przedmiotową sprawę.  
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Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu zapytał, czy nadwykonania, jak 

gdyby mogą pokryć braki grudniowe, czy niekoniecznie. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że zależy jakiej umowy dotyczą 

nadwykonania. Dodała, że mają nadwykonania w umowach nielimitowany i to są te 

środki w wysokości 900 tys. zł, które otrzymali z niewielkim opóźnieniem, a jeżeli 

chodzi o nadwykonania z ryczałtu, to one są potem zliczane kto ile wypracował,  

kto nie wypracował i z tych pieniędzy niewypracowanych są dzielone między  

te szpitale, które nadpracowały, więc ani kwota nie jest pewna co do 100%, to jest 

takie ryzyko zarządzającego. Ryczałt w granicach 98 do 102 jest ustalony,  

że jest płacony w 100%, niemniej jednak każde wykonanie powyżej 100% daje 

nadzieję na jakąś zwyżkę, ale nie pewność. Dodała, że na pewno przy ustalaniu 

ryczałtu na kolejne lata bierze się pod uwagę wykonanie roku poprzedniego. Dlatego, 

że jest wzór na ustalanie ryczałtu, gdzie bierze się wartość wykonanego,  

a nie planowanego, więc ma to jakieś znaczenie. Nadmieniła, że są takie umowy, 

odnośnie których „walczą”, żeby zostały wypłacone i zazwyczaj są wypłacane,  

np. endoprotezy i tutaj Fundusz jak to ujęła, kredytuje się u szpitali nawet pół roku,  

zazwyczaj są to decyzje pozytywne przy endoprotezach. Przekazała, że przy 

rehabilitacji zazwyczaj było tak, że również było opóźnienie i zazwyczaj ze zniżką 

kwoty z tym, że ma to o tyle znaczenie, że rehabilitacja w dużej mierze jest robiona 

własnymi rękami, więc i tak warto, bo i tak tych pracowników mają. Dodała,  

że uważa, że powinni jednak dążyć do nadwykonań i do zwiększenia kontraktu w tym 

zakresie. Nadmieniła, że w ten sposób również rozmawiała z dyrektorem NFZ-tu.  
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że zwiększenie kontraktu wiąże się ze zwiększeniem ilości łóżek.  

 Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że niekoniecznie. Pełne wykonanie przy 

lepiej wycenianych pacjentach jest możliwie, a zwiększenie liczby łóżek jest w pełni 

zasadne. Dodała, że jakby dysponowali pomieszczeniem i mogli zrobić oddział 

rehabilitacji na 40 łóżek, to mają fajny oddział, który się bilansuje przy tych samych 

kosztach, więc tu ich ogranicza tylko przestrzeń.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jakubowi Jurdzińkiemu.  

 Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu zwrócił uwagę, że od stycznia  

do listopada zadłużenie szpitala wzrosło o ponad 2 700 000 zł. Zapytał, czy pani 

dyrektor jest w stanie powiedzieć jak będzie wyglądał rok do roku. Dodał, że wie,  

że jest to jeszcze nie policzone, ale czy zadłużenie ogólnie wzrośnie, czy będzie na 

tym samym poziomie?  

 Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu zapytała, czy pan radny odwołuje się do ostatniej tabeli  

w zobowiązaniach 2 700 000 zł.  

 Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu potwierdził.  

 Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu wyjaśniła, że nie ma opcji, żeby nie wzrastały zobowiązania, 

dlatego, że zobowiązania to nie jest zadłużenie. Dodała, że jest inflacja, wzrost cen 

energii, im się finansowanie NFZ-tu i koszty również rok do roku, bo wynik będzie 

mniej więcej ten sam, wzrosły o 10 mln zł rok do roku. Zaznaczyła, że to się dzieje  

i na przychodach, i na kosztach. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że przy założeniu,  

że przychody i dochody w takim samym stopniu rosną jak ceny.  

 Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że mówiła o tym, co się faktycznie zadziało. 

Mówiła o roku 2023 do 2024 r., że akurat koszty i przychody wzrosły mniej więcej  

o 10 mln zł, co analizowała. Zaznaczyła, że mówi o ich faktycznej sytuacji.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, o ile wzrósł 

ryczałt.  
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 Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że nie ma tutaj wartości. Dodała, że czerpią 

przychody z różnych źródeł, bo również współpraca z AHP (American Heart  

of Poland) również ma swoje znaczenie we wzroście przychodów, co mówi ogólnie. 

Powtórzyła, że ogólnie przychody im wzrosły o około 10 mln zł i koszty również  

o 10 mln zł, więc zobowiązania miesiąc do miesiąca będą rosły i nie ma, o czym 

mówić. Podkreśliła, że wzrost zobowiązań nie jest niczym ani niepokojącym,  

ani dziwnym. Zaznaczyła, że to co ich niepokoi, to oczywiście zobowiązania 

wymagalne i poziom kredytów.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że poziom zadłużenia 

generalnie wzrósł o 1 900 000 zł, bo jeżeli uwzględni się te 5 mln zł, patrząc pod tym 

kątem sztywno na liczby, to w tamtym roku było 26 mln zł, a teraz jest prawie  

28 mln zł z linią.  

 Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że z linią by w ten sposób nie patrzyła. 

Przekazała, że z linią finansową chodzi o to, że ona zabezpiecza wypłatę 

wynagrodzeń po to, żeby nie zamrażali środków. Jeżeli rosną wynagrodzenia, to ten 

limit też potrzebują wyższy. Dodała, że mogliby nie płacić kontrahentom i zamrażać, 

bo takie rzeczy też działy się w szpitalu tylko, że mieli znacznie wyższe koszty 

odsetkowe, bo kontrahenci dopominali się o odsetki ustawowe, jeżeli chodzi  

o transakcje handlowe, również o rekompensaty i część szła do sądu, więc po to jest 

ten limit.  

  Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że z samego kredytu zeszli 

prawie 3 mln zł.  

 Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że kiedyś wynagrodzenia miesięcznie 

kosztowały 4 mln zł, a w tym momencie 6 mln zł. Zaznaczyła, że tak wzrastają 

wynagrodzenia ustawowe pracowników medycznych. Nadmieniła, że analizowała 

również co pół roku, przekazała, że wzięła pod uwagę koniec listopada, proporcja 

przychodów i kosztów wynagrodzeń pracowników na umowę o pracę, kontaktowych, 

wszystkich. Zaznaczyła, że spadli z 79% na 76%, czyli udało im się troszeczkę 

więcej zostawić na inne koszty. Dodała, że rosną też koszty pozostałe: energii 

elektrycznej, sprzątania, odpadów.  
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 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy przychodów  

do kosztów.  

  Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że przychodów do kosztów osobowych. 

Dodała, że nie wie, ja będzie wyglądał ten rok. Przekazała, że dostali kontrakt  

na poziomie drugiego półrocza. Poinformowała, że np. firma sprzątająca, która  

na poczet sprzątania naszego szpitala musi zatrudniać pracowników na umowę  

o prace, bo niestety takie są przepisy i zatrudnia około 60 pracowników po to,  

aby zabezpieczyć sprzątanie naszego szpitala. Wzrost płacy minimalnej w obecnym 

roku powoduje, że firma sprzątająca występuje do nich z bardzo dużym roszczeniem 

wzrostu wynagrodzeń. Przekazała, że oczywiście będą negocjować, co zawsze 

robią, ale tutaj jest jakieś zagrożenie sporego wzrostu kosztów.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jakubowi Jurdzińkiemu.  

 Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu powiedział, że jeżeli firma, którą 

szpital wynajmuje do sprzątania musi zatrudnić pracowników na umowę o pracę,  

to czy nie rozsądniej byłoby, żeby szpital miał do tego swoich pracowników. Dodał, 

że jest firma pośrednicząca, która na tym zarabia.  

  Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że myśleli o tym, ale jednak uważa, że nie 

dlatego, że generalnie jest tak, że oni nie mają stażowego, a szpital ma taki 

regulamin wynagradzania, że pracownikom musiałaby do płacy minimalnej doliczyć 

stażowe. Nadmieniła, że grupa zawodowa sprzątających jest taka, że trzeba byłoby 

się liczyć średnio z 15%-18% zwyżką ponad wynagrodzenie zasadnicze. Dodatkowo 

Impel korzysta z dużej ilości środków z PFRON-u i przeliczają tę wartość  

na pracowników niższą niż szpital musiałby zapłacić. Zaznaczyła, że nie interesują 

ich urlopy. Podkreśliła, że robią takie analizy i takie przymiarki mieli, dlatego to wcale 

nie jest złe pytanie tylko odpadła na etapie stażowego. Nadmieniła, że mają związki 

zawodowe. To nie jest tak, że w takiej jednostce jak szpital musi być stażowe 

wypłacane – u nich akurat jest, ale dlatego, że są takie przepisy wewnętrzne,  

ale teraz zmienić ten regulamin wewnętrzny to nie przejdzie, związki zawodowe  

nie pozwolą.  
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 Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu zaznaczył, że też trzeba mieć  

na uwadze to, że ta firma jakąś marżę pobiera, ktoś na tym zarabia i trzeba byłoby 

zrobić analizę, czy jest to zasadne.  

  Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powtórzyła, że robią takie analizy.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że była robiona 

szczegółowo analiza w przypadku DPS-u (Dom Pomocy Społecznej), gdzie też 

sprzątanie zostało zlecone i to o czym pani dyrektor mówiła, chodziło o dodatki 

wynikające z przepisów ustawy, dodatkowe wynagrodzenia to powoduje, że jest dużo 

taniej.  

 Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu wskazała, że dla niej to jest około 2 mln zł rocznie  

to są koszty sprzątania, może 2 300 000 zł, to są bardzo duże kwoty, więc będą  

na bieżąco to analizować. Dodała, że przeglądają na bieżąco plan higieny, 

zmniejszyli ilość sprzątających, np. na administracji. Generalnie jak przyszła  

do szpitala to było 78 sprzątających przewidzianych na szpital, w tym momencie jest 

60, więc zeszli osobowościowo. Zaznaczyła, że z tym wzrostem będzie myślała 

z drugiej strony gdzie znaleźć na to środki. Podkreśliła, że bardzo poważnie trzeba 

pomyśleć o laboratorium jak skończy się umowa, dlatego, że tam jest coś takiego  

jak możliwość czerpania przychodów. Dodała, że tutaj wolałaby chyba otworzyć 

szpital na zewnątrz, bo to pozwoli im na lepsze zarządzanie tym tematem  

i generowanie przychodów. Przekazała, że wtedy nie będą musieli oddawać  

za infrastrukturę, za remonty.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że to jest 

przyszłość działań.  

 Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu wskazała, że to jest rok 2025, więc bardzo poważnie trzeba 

byłoby do tego przymierzać, rozeznawać na temat sprzętu, dzierżawy, itd. 

Nadmieniła, że robią tego typu działania. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że Zarząd 

zapoznał się z przedmiotową informacją. Ogłosił 5 minutową przerwę w posiedzeniu 

Zarządu.  
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o stanie 

zobowiązań oraz o stanie należności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 30.11.2023 r., sporządzoną według stanu 

księgowego na dzień 29.12.2023 r. 

Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 5 minutową 

przerwę w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 

osobowym.  

 

 

 

Pkt 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zawarcia aneksu  

nr 2 do porozumienia z Gminą Ostrówek w celu realizacji przez powiat zadania 

zleconego z zakresu administracji rządowej polegającego na udzielaniu 

nieodpłatnej pomocy prawnej i świadczeniu nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

kierownik Patrycji Świtalskiej.  
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 Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych omówiła przedmiotową sprawę.   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy duże jest 

obłożenie.  

 Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że w Ostrówku nie ma, bo tam jest nieodpłatne 

poradnictwo obywatelskie. W poniedziałek były bodajże dwie porady. Dodała, że nie 

jest tak, że nie ma nikogo, czasami jest obsadzone pół dyżuru, czasami cały,  

a czasami nie ma.   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  

  

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1405/24 w sprawie zawarcia aneksu nr 2 do porozumienia z Gminą Ostrówek  

w celu realizacji przez powiat zadania zleconego z zakresu administracji rządowej 

polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej i świadczeniu 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1405/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

 

Pkt 10 

     Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku 2023 - temat 

sesyjny. 
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana 

Sławomira Kaftana – dyrektora Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Wieluniu 

(PCUW) oraz pana Zenona Kołodzieja – naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji. Udzielił głosu panu dyrektorowi Kaftanowi.  

 Pan Sławomir Kaftan – dyrektor Powiatowego Centrum Usług Wspólnych 

w Wieluniu omówił przedmiotową sprawę.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy w latach 

poprzednich nie było przyjęcia sprawozdania w formie uchwały.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że nie było uchwały, jest to przedłożenie informacji.   

 Pan Sławomir Kaftan – dyrektor Powiatowego Centrum Usług Wspólnych 

w Wieluniu dodał, że po przyjęciu sprawozdania przez Radę Powiatu, pan 

przewodniczący będzie zobowiązany do jego wysłania wszystkim podległym 

jednostkom, do Regionalnej Izby Obrachunkowej i do dwóch związków zawodowych, 

które u nas występują, tj. Solidarność i ZNP.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zwrócił uwagę, że w tej kadencji 

chyba nie dopłacali.  

 Pan Sławomir Kaftan – dyrektor Powiatowego Centrum Usług Wspólnych 

w Wieluniu odpowiedział, że nie, w tej kadencji nie.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do wzoru 

sprawozdania.  

 Pan Sławomir Kaftan – dyrektor Powiatowego Centrum Usług Wspólnych 

w Wieluniu przekazał, że teraz jest trochę inny wzór sprawozdania z tego powodu, 

że są tylko trzy grupy, a w zeszłym roku były przez pewien okres cztery grupy 

zawodowe.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu wskazał, że układ jest taki jak 

dwa lata temu tylko, że są trzy grupy. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu z uwagi na brak 

pytań przeszedł do procedury głosowania i zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

przedmiotowego sprawozdania.  
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie  z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku 2023 - temat sesyjny (głosowało 5 

członków Zarządu).  

Sprawozdanie ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 11 

Przyjęcie informacji pt. „Międzysektorowe wsparcie w powiecie „Dziecko. 

Uczeń. Rodzina.”. Zasoby w powiecie wieluńskim. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

naczelnikowi Zenonowi Kołodziejowi.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji omówił przedmiotową sprawę.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że jest  

to pilotażowy program. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji potwierdził.           

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał o Poradnię Wolmed  

- czy to jest ta na ul. Częstochowskiej czy ul. Sieradzkiej, ponieważ wskazane  

są dwa różne adresy.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że z przychodniami jest tak, że mają często kilka adresów, 

ponieważ mają kilka punktów, w których realizują zadania.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” przyjęciem przedmiotowej informacji i przekazaniem do Komisji Edukacji  

i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację pt. „Międzysektorowe wsparcie w powiecie „Dziecko. Uczeń. Rodzina.”. 

Zasoby w powiecie wieluńskim i przekazał Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa Rady 

Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).     

 Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 12 

Rozpatrzenie pisma z dnia 28.08.2023 r. znak: ROS.4421.1.2023 Zastępcy Wójta 

Gminy Sokolniki w sprawie przyjęcia z dniem 1.09.2024 r. uczniów likwidowanej 

Szkoły Podstawowej Specjalnej w Tyblach do Zespołu Szkół Specjalnych 

w Wieluniu - kontynuacja sprawy z CLXXXV posiedzenia Zarządu Powiatu 

w Wieluniu z dnia 29.08.2023 r. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że razem 

z panem naczelnikiem prowadził rozmowy z Zastępcą Wójta Gminy Sokolniki.  

Na jednym ze spotkań był również pan wicestarosta. Wskazał na koszty, które  

są pokazane w tabeli. Subwencja jest niewystarczająca, pół miliona złotych z tego, 

co jest tutaj rozpisane w stosunku do kosztów kształcenia w 2023 r. Dodał, że nie wie 

na jaką to było datę, czy to jest cały rok objęty, pewnie nie. To jest jakiś wycinek.     

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wyjaśnił, że to jest rok szkolny, a nie budżetowy.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że jest napisane: Koszt kształcenia uczniów w 2023 r. Dodał, że opiera się na tym,  

co ma w materiałach. Zaznaczył, że to jest zadanie własne powiatu wieruszowskiego. 

Podkreślił, że na pewno, jeżeli będzie wolne miejsce w naszej placówce i rodzice się 

zgłoszą, bo rodzic ma prawo wyboru odnośnie tego w jakiej placówce chce kształcić 

dziecko, to na pewno pani dyrektor nie odmówi.   

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że są zobligowani  

do przyjęcia dziecka, jeżeli są wolne miejsca.  
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 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tak.  
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził dodając, 

że obowiązek ciąży na powiecie wieruszowskim.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy będzie wysłana 

odpowiedź.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował odpowiedź, 

że każdy przypadek indywidualnie będzie rozpatrzony, zgodnie z podstawą prawną. 

Dodał, że wójt każdej gminy musi zapewnić dojazd do najbliższej placówki.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że w jego 

ocenie formalnie do rozmów nie jest partnerem gmina tylko powiat, ponieważ  

są to zadania, które ciążą na powiecie i jeżelibyśmy przejmowali, to porozumienie 

powinno być podpisane z powiatem, a nie z gminą.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zwrócił uwagę na tabelę 

umieszczoną w materiałach na stronie 24, która zestawia koszty kształcenia i kwotę 

subwencji. Nadmienił, że kiedyś mówił przy rozszerzaniu oddziałów przedszkolnych, 

że te oddziały przedszkolne są na plusie. Zaznaczył, że chciałby iść w tym kierunku 

jak będą niedługo dyskutować, jeśli chodzi o Bursę, to żeby z pomieszczeń Bursy, 

które są w Zespole Szkół Specjalnych przy tej Bursie, utworzyć kolejne oddziały 

przedszkolne, ponieważ jest takie zapotrzebowania, a po drugie jest to korzystne 

finansowo.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zwrócił się do pana 

naczelnika, aby przygotował jak najszybciej odpowiedź do Wójta Gminy Sokolniki. 

Zapytał, czy może tak zostać. Nikt nie zgłosił sprzeciwu.  
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu zobowiązał Naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji Starostwa Powiatowego w Wieluniu do udzielenia odpowiedzi  

na pismo z dnia 28.08.2023 r. znak: ROS.4421.1.2023 Zastępcy Wójta Gminy 

Sokolniki w sprawie przyjęcia z dniem 1.09.2024 r. uczniów likwidowanej Szkoły 

Podstawowej Specjalnej w Tyblach do Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu 

informującej, że każdy przypadek ucznia będzie rozpatrywany indywidualnie, zgodnie 

z przepisami prawnymi.   

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia  

i przekazania do konsultacji projektu statutu Młodzieżowej Rady Powiatu 

Wieluńskiego. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

odnośnie Statutu. Udzielił głosu panu Wojcieszakowi.  
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 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zwrócił uwagę na czysto 

techniczną rzecz, a mianowicie duże, małe litery – opiekun raz jest napisany małą,  

a raz dużą literą. Następnie odniósł się do § 4 ust. 1. Członkowie Rady wybierają 

spośród siebie: 1) Przewodniczącego Rady; 2) dwóch Wiceprzewodniczących Rady; 

3) Sekretarza; 4) Członka Rady ds. komunikacji. Natomiast w § 5 ust. 3 jest 

napisane: Na pierwszej sesji po złożeniu ślubowania Członkowie Rady wybierają 

spośród swojego grona Prezydium Rady. Zauważył, że nie ma wspomnianego 

Prezydium Rady w uwagach na początku, co to jest Prezydium Rady. Dodał,  

że zrozumiał, że Prezydium to są te cztery osoby, więc zasugerował, żeby albo 

wpisać w § 4 ust. 1. Członkowie Rady wybierają spośród siebie Prezydium Rady  

w składzie, albo to Prezydium opisać w Rozdziale I w sformułowaniach.   

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wyjaśnił, że mieli wersję, w której było Prezydium Rady i po konsultacji  

z radcą prawnym uznali, że Prezydium jako takie nie będzie miało, czy nie ma 

żadnych kompetencji. W związku z tym jako takie Prezydium nie będzie 

funkcjonowało. Jest to typowy błąd, jeżeli chodzi o korekty poprzedniego projektu 

dokumentu, za co przeprosił. Przekazał, że ust. 3 jest zbędny. 

  Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, czyli go nie będzie.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że nie będzie Prezydium - proponują, żeby nie było 

Prezydium. Zaznaczył, że redakcyjnie nie zostało to usunięte. Kontynuował, że jeżeli 

jest Rada, która jest organem, który ma określone kompetencje statutowe i są osoby 

funkcyjne wybierane przez Członów Rady.    

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

usunięciem w Statucie Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego, stanowiącym 

załącznik nr 1 do projektu uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu  w sprawie przyjęcia 

i przekazania do konsultacji projektu statutu Młodzieżowej Rady Powiatu 

Wieluńskiego w § 5 ust. 3: „Na pierwszej sesji po złożeniu ślubowania Członkowie 

Rady wybierają spośród swojego grona Prezydium Rady”. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zwrócił uwagę  

na przenumerowanie ustępów.  
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o usunięciu w Statucie Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego, stanowiącym 

załącznik nr 1 do projektu uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu  w sprawie przyjęcia 

i przekazania do konsultacji projektu statutu Młodzieżowej Rady Powiatu 

Wieluńskiego w § 5 ust. 3: „Na pierwszej sesji po złożeniu ślubowania Członkowie 

Rady wybierają spośród swojego grona Prezydium Rady” (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jeszcze 

są pytania.  

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, dlaczego Młodzieżowa 

Rada ma być wybierana za zasadzie konkursu, a nie głosowań w naszych 

jednostkach oświatowych.   

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że planowali to i była to jedna z koncepcji, natomiast  

nie można ograniczyć funkcjonowania Powiatowej Rady tylko do uczniów naszych 

szkół, bez względu na to, czy są mieszkańcami naszego powiatu, czy są spoza 

powiatu. W związku z tym jest wskazany i to też jest oczywiście do decyzji  

w tej chwili Zarządu, czy do konsultacji, wiek 14-21 lat, a nie tylko ograniczenie wieku 

związanego z wiekiem uczniów w naszych szkołach. To jest również propozycja, 

natomiast nie możemy ustalić bariery dotyczącej uczniów naszej szkoły jako warunku 

kandydowania, czy stania się członkiem Powiatowej Rady. Nadmienił, że statut jest 

jedynie pierwszym krokiem, bo później jest cała procedura.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że pewnie trzeba 

ustalić regulamin.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że później musi być regulamin konkursu, powołanie komisji 

konkursowej po konsultacji, wcześniej ogłoszenie tego konkursu, skład komisji.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że mamy od 13 do 17 

Członków Rady. Zapytał, co będzie jak tych literatów na konkurs będzie mniej niż 13.  
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Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji przekazał, że jest to prosta sprawa, albo Zarząd może wydłużyć okres 

zgłaszania o kolejne dwa tygodnie, albo też nie powoływać Rady.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaznaczył, że nie ma tego 

napisanego.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wyjaśnił, że wynika to z przepisów ogólnych. Dodał, że Zarząd nie będzie 

miał podstawy do powołania składu osobowego Rady. Zaznaczył, że później jest,  

tzw. opiekun, który też nie jest obligatoryjny. Podkreślił, że proponują, żeby był taki 

opiekun, który jest wybierany przez Radę Powiatu ze wskazanych kandydatów przez 

powołany przez Zarząd Powiatu skład Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego. 

Zaznaczył, że wpisali „Powiatu Wieluńskiego”, żeby ewentualnie to ciało, w zasadzie 

społeczne, było identyfikowane z Wieluniem z jednej strony, a z drugiej strony, żeby 

nie było mylone z Radą Powiatu w Wieluniu, czyli nie Młodzieżowa Rada Powiatu 

tylko Młodzieżowa Rada Powiatu Wieluńskiego.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy nie powinni 

dookreślić tego pierwszego posiedzenia, kto poprowadzi ten wybór.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji poinformował, że zwykle jest tak, że wybiera się przewodniczącego 

zebrania, który prowadzi.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że jednak Rada 

Młodzieżowa to jest jakiś organ władzy, czy przedstawicielstwa wybranego w sposób 

demokratyczny. Podkreślił, że pisanie prac zawsze będzie jakąś formą subiektywnej 

oceny, a nie demokracji. Zaznaczył, że jego zdaniem, nawet jeżeli od 14. roku życia, 

to jest klasa VII. 

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji poinformował, że pojawiają się uczniowie 14-letni w naszych szkołach  

już ponadpodstawowych i stąd ten niski próg 14 lat, tak to było 15 lat.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że mimo wszystko 

uważa, że powinny być przeprowadzone demokratyczne wybory w szkołach, co też 

zaoszczędziłoby dodatkowej pracy w postaci sprawdzania, oceniania prac 

kandydatów. Zaznaczył, że wybór w szkołach byłby bliższy demokracji, a nie 

konkursów.  
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 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że bardzo chcieli pójść w tym kierunku i przyjąć tę drogę 

postępowania, ale niestety nie można tego ograniczyć do naszych szkół. Mało tego 

było spotkanie konsultacyjne z samorządami uczniowskimi naszych szkół i jest 

akceptacja, młodzież chętnie z tej inicjatywy Zarządu chciałaby skorzystać, natomiast 

w opinii radców prawnych nie można tego ograniczyć tylko do uczniów naszych 

szkół. W związku z tym idąc tokiem rozumowania, który pan radny zgłosił, można 

byłoby spróbować pójść pełną procedurą wyborczą, demokratyczną, czyli 

zorganizować na terenie powiatu wybory. Zaznaczył, że jest to przedsięwzięcie 

karkołomne – komisje, zgłaszanie, itd. Dodał, że konsultowali procedurę 

elektroniczną.  

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że byłaby to inna sytuacja gdyby był to przedstawiciel jednej szkoły.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że nie chcieliby tego, przyjęli zasadę pewnej 

proporcjonalności, bo to już było wypracowane. Podkreślił, że to jest któryś z rzędu 

projekt, po wszystkich przeróbkach, który bardzo często konsultowali z panem 

wicestarostą. Dodał, że przyjęli jedną z alternatywnych możliwości, wskazują na to, 

że wybór dokonany byłby, oczywiście jest to ocena subiektywna członków komisji, 

której skład będzie powołany przez Zarząd, będzie to obiektywna ocena każdego  

z członków komisji. Chodziło o to, aby dać szansę przedstawienia siebie z punktu 

widzenia doświadczeń społecznikowskich, samorządności na różnym szczeblu,  

czy w różnych obszarach oraz zaangażowania w życie społeczne w lokalnym 

środowisku. Dodał, że to jest otwarty temat.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, jaki jest problem 

rozszerzenia tej propozycji kandydowania do Rady do szkół gminnych.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że jest problem z tym, co z tymi, którzy nie są uczniami  

w ogóle szkół, a są w tym przedziale wiekowym, czyli nie chodzą do szkoły nigdzie, 

albo są w szkołach poza terenem powiatu, albo skończyli szkołę, itd.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że to można zapisać  

w statucie. Wiek jest podany i dodać jedno zdanie, że muszą być uczniami szkół  

z terenu.  
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Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że właśnie nie można tego ograniczyć.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy np. jakaś osoba  

z Kołobrzegu może przysłać pracę i zostać Członkiem Rady. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że nie - nie można ograniczyć do tego, że musi być 

uczniem naszej szkoły.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że musi być mieszkańcem.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że chodzi o to, jak miałaby się zgłosić, jak potworzyć 

rejony, itd. Dodał, że musielibyśmy dopuścić osoby do 21 roku życia spoza uczniów 

szkół. Zaznaczył, że jest to ogromne przedsięwzięcie, jeżeli chodzi o samorząd 

powiatowy.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał o przedział 

wiekowy.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że jest przyjęty jako propozycja.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, jakby to skrócić do 18 roku 

życia.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że to za bardzo też nic nie zmienia. Nadmienił, że było  

to analizowane z radcami prawnymi, również z dokumentami, które były 

przygotowane na szczeblu rad, ponieważ głównie są to rady miejskie bądź rady 

gminy i tam były podważane te zapisy.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy nie można zrobić 

jak w wyborach do Sejmu, lista, część osób wybierana powiedzmy 13 osób ze szkół  

i 2 osoby na zasadzie konkursu.   

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że zarzucą nam różne zasady.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że ma taką uwagę, 

wniosek, żeby w tej komisji konkursowej nie były tylko osoby dorosłe, tylko żeby była 

też młodzież.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji przekazał, że jeżeli chodzi o komisję konkursową to będzie to dodatkowe 
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rozstrzygnięcie Zarządu Powiatu o składzie, trybie powołania tej komisji. Dodał,  

że jeżeli komisja byłaby powołana tylko wewnętrznie spośród albo pracowników,  

albo członków Zarządu czy radnych, wtedy Zarząd może zdecydować w każdej 

chwili. Kontynuował, że jeżeli będziemy to puszczali w środowiska społeczne,  

czyli np. młodzież, to wtedy będziemy zbierali kandydatów, zostanie przedstawiona 

propozycja Zarządowi, który zdecyduje o składzie komisji.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zwrócił uwagę, że zbliżają się 

wybory do rad gmin i powiatów, a wiadomo, że osoba 18-letnia może kandydować  

do rady powiatu, gminy. Zapytał, czy może być jednocześnie członkiem, zarówno 

rady powiatu, gminy i młodzieżowej rady.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji przekazał, że nie widzi żadnych przeszkód, ponieważ rada powiatu jest 

organem jednostki samorządowej.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jego zdaniem 

taka osoba powinna wybrać.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dopowiedział, że nie widzi sprzeczności, nie jest to organ władzy 

jednostki samorządu terytorialnego.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że jest  

to organ opiniodawczy, inicjatorski.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dodał, że można przyjmować różne granice wiekowe, na każdym etapie 

można to skorygować, natomiast brali pod uwagę odbiór społeczny. Młodzieżowa 

Rada Powiatu jeżeli zacznie się to ograniczać, to żeby nie było komentarzy,  

że tworzy się jakieś sztuczne ciało. Intencją odnośnie zaproponowanego wieku 21 lat 

było to, żeby nie wykluczyć, np. osób, które są na etapie ukończenia naszej szkoły  

i rozpoczynają studia. Chodzi o to, żeby nie było tak, że w momencie ukończenia 

szkoły, jak postawimy granicę górną 18 czy 19 lat, to on będzie musiał albo 

zrezygnować, albo z racji ukończenia 18, czy 19 roku życia będzie musiał być 

wykluczony ze składu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, w którym 

momencie Zarząd musi skierować wniosek do Rady Powiatu o podjęcie uchwały.   

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jego zdaniem  

w obojętnym momencie.  
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Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że nie wcześniej niż po zakończeniu konsultacji. Dodał,  

że chodzi o wniosek w sprawie powołania Młodzieżowej Rady i statut.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że kadencja 

Młodzieżowej Rady rozpocznie się z  kadencją nowej Rady Powiatu.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odniósł się do kwestii 

finansowania.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że trzeba zapewnić finansowanie, koszty podróży, itd.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jest napisane,  

że: środki finansowe na realizację zadań statutowych zostaną wyodrębnione  

w budżecie powiatu wieluńskiego. Następnie zapytał, co prawnicy powiedzą na temat 

łączonej ordynacji, czyli np. wybór demokratyczny ze szkół plus osób, które nie są 

uczniami, mieszczą się w przedziale wiekowym i wtedy konkurs na obsadzenie 

dwóch miejsc.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że przypuszcza, że zarzucą nierówność. Dodał, że ten 

model, który przyjęli na początku i tak były powoływane rady, w oparciu o młodzież 

szkolną, czy uczniów szkół, był najlepszy. Natomiast jest takie ograniczenie.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy to jest zapisane 

ustawowo.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że ustawowo.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że boi się,  

że wybrani będą literaci, a nie działacze. Dodał, że ludzi mocnych ze szkół dzieci 

łatwiej wskazują.   

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji poinformował, że założyli w konsultacji dwutorowość – pierwsza  

to upublicznienie, że jest intencja powołania Młodzieżowej Rady i Zarząd kieruje ten 

dokument do konsultacji i jednocześnie konsultacje z młodzieżowymi strukturami 

samorządowymi we wszystkich naszych szkołach ponadpodstawowych. Jaki będzie 

rezultat? – okaże się, ponieważ nie są w stanie tego przewidzieć. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że w ustawie 

jest zapis, że Rada Powiatu może powołać Młodzieżową Radę, to nie jest 

obligatoryjne, że musi.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji poinformował, że to jest inicjatywa Zarządu, z wnioskiem występuje 

Zarząd.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, skąd pomysł  

na tę Radę. Na pewno brakuje nam płaszczyzny kontaktów młodzieży, czy szefów 

szkół między sobą i wspólnych inicjatyw. Podkreślił, że chcieli stworzyć miejsce 

dialogu miedzy szefami szkół, aby tworzyć wspólne inicjatywy, integrować  

te środowiska między sobą. To jest główny powód, dlaczego został poruszony ten 

temat.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji poinformował, że tak jak pan starosta powiedział, nie jest to obligatoryjne 

zadanie, ta Rada nie musi funkcjonować. Ustawodawca przy ostatnich zmianach 

podkreślił, że stwarza taką możliwość, daje szansę na to, że może być powołania 

taka struktura. Dodał, że ta nazwa też jest nazwą własną.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zaproponował, aby może ten 

temat zostawić nowej Radzie. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji przyznał, że są zmęczeni tym tematem, to jest przeciążenie i teraz 

odwleczenie tego kilka miesięcy nic nie zmieni. Jeżeli jest dobra wola i oczekiwanie 

Zarządu w tym zakresie, to działajmy, a jeżeli nie to odłóżmy.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, ile będą 

trwały konsultacje.   

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że 2 tygodnie. Cały proces będzie trwał około minimum  

2 miesiące. Później ogłoszenie konkursu, nabór, komisja, rozstrzygnięcie. Zaznaczył, 

że jeżeli po drodze nie zachwieje się proces, to do końca marca sądzi,  

że są w stanie to zrobić. Osobowy skład Młodzieżowej Rady powołuje Zarząd, 

natomiast opiekuna wybiera Rada Powiatu.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że można 

spróbować, 2 lata tej Rady szybko upłyną i można to skorygować.  
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zgodził się i powiedział,  

aby spróbować.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały z poprawką wcześniej przegłosowaną  

i wprowadzoną.  

 

 

     Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1406/24 w sprawie przyjęcia i przekazania do konsultacji projektu statutu 

Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego z wprowadzoną poprawką (głosowało  

5 członków Zarządu).         

 Uchwała Nr 1406/24stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 5 minutową 

przerwę w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 

osobowym.  

 

 

Pkt 14 

Podjęcie decyzji w sprawie organizacji obchodów świąt i uroczystości oraz 

wniosków jednostek organizacyjnych powiatu wieluńskiego i instytucji 

dotyczących współorganizacji wydarzeń o charakterze kulturalnym, 

oświatowym i sportowym. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył,  

że ze swojej strony chciał złożyć wniosek o jedno wydarzenie, które odbyło się  

w tamtym roku, a nie jest ujęte w materiale, chodzi o Powiatową Konferencję 

Internistyczną, która organizowana była wspólnie ze szpitalem. Dodał, że rozmawiał 

z panią dyrektor i nie wpłynął wniosek, a jest to bardzo ciekawa konferencja. 

Powiedział, że uczestniczył w niej w zeszłym roku, przyjeżdżają różni specjaliści, 

głównie chorób wewnętrznych. Powiedział, że chciałby prosić, jeżeli Zarząd wyrazi 

zgodę na złożenie tej poprawki. Dodał, że Pan Łukasz Dybka myślał o wyścigu 

kolarskim.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu zapytał,  

czy na Skomlin.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że na Skomlin. Powiedział, że zauważył też, że tego nie ma, klub też nie złożył 

wniosku, a miał go złożyć, ponieważ, szczerze mówiąc obawiają się, czy te środki 

będą, czy ich nie będzie, to jest główny problem. Dodał, że możemy to zrobić, 

zapisać, żeby to było cyklicznie. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że można to wpisać.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji zapytał jak to wpisać, czy jako wyścig kolarski. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że Wyścig Kolarski o Puchar Ziemi Wieluńskiej. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu dodał, że tak, jak było 

w tamtym roku. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że cykliczne wydarzenie, oceniane też bardzo pozytywnie,  

to jest wystawa królików. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że wystawę też trzeba wprowadzić. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dodał, że organizują to na początku roku, to jest początek lutego. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że pierwszy tydzień ferii. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że nie można tego wprowadzić tak bezpośrednio, dlatego  
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że to jest stowarzyszenie, to jest Związek Hodowców Królików i Drobnego 

Inwentarza Ziemi Wieluńskiej. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że możemy do własnego kalendarza to wpisać, jako współorganizator. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że nie, oni mogą wystąpić ewentualnie do tego konkursu 

grantowego. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że nie zdążą, bo konkursy grantowe startują pod koniec lutego, w marcu. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji zaproponował, żeby zostawić to, bo tak weszłoby jedynie stowarzyszenie 

i później będziemy mieli problem z uzasadnieniem, bo mamy tutaj tylko partnerów 

instytucjonalnych. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zaznaczył, że jak będziemy 

wydłużać tę listę, to środki na ten cel są ograniczone, więc im więcej zrobimy imprez, 

tym mniej będzie środków na każde z tych wydarzeń, więc tak, jak pan naczelnik 

mówił, wydaje mu się, że tych Hodowców można by sobie odpuścić. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że uważa, że naruszymy pewne zasady, jeżeli  

to wprowadzimy, bo tak jak mówił, to jest stowarzyszenie, to nie jest instytucja. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że dobrze, 

trzeba zakupić puchary. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dodał, że zrodziła się wczoraj inicjatywa, związana z 25-leciem powiatu,  

że przy tych różnych kwestiach, które nie są do końca rozstrzygnięte, związanych 

m.in. z terminem publikacji itd., może przygotować wystawę fotograficzną. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to jest 

to, o czym mówił. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji zaproponował, żeby dopisać to przy sali 101, przy okazji promocji 

publikacji itd., byłby to taki cykl wydarzeń. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił, żeby 

dopisać to, jako uroczystości, czy wydarzenie związane z 25-leciem powiatu. 
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Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że nie, wystawa fotograficzna związana z 25-leciem powiatu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że dobrze, 

należy dopisać te 3 punkty. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ma takie pytanie, 

ponieważ rozumie że Szkolnej Ligi Siatkówki już nie będzie, albo tego nie zauważył, 

a była w tamtym roku jako nowe wydarzenie. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że sprawozdanie złożą z każdego z tych wydarzeń. 

Przekazał, że są tu wszystkie inicjatywy zgłoszone do nas, łącznie z tzw. nowymi, 

czyli tymi, które pojawiły się po raz pierwszy. Dodał, że będzie również uzasadnienie, 

dlaczego niektóre imprezy się nie odbyły, nawet imprezy cykliczne, w minionym roku. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu przypomniał, że było coś 

takiego, jak Kongres Edukacyjny. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tak, planowali to dwukrotnie, nie byli w stanie  

z własnej inicjatywy tego przeprowadzić, ze strony jednostek nie było większej 

inicjatywy. Zaznaczył, że nie ukrywa, że jest to najbardziej bolesny element, jeżeli 

chodzi o harmonogram tego roku. Dodał, że jeżeli Zarząd zdecydowałby się,  

aby to wydarzenie wpisać na zasadzie ewentualnej szansy na realizację, to tak, 

natomiast nie chce deklarować, że będziemy w stanie zorganizować taki kongres, 

jako duże wydarzenie o charakterze edukacyjnym. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy podsumowania 

rocznego, konsekwentnie, nie robimy dalej. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że podsumowanie, to znaczy to noworoczne starosty,  

nie odbyło się w tym roku i decyzją starosty nie zostało wpisane. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że rozumie,  

że Marsz Pamięci Powstania Styczniowego był historią jednorazową, tak? 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tak, jednorazową. W tym roku mamy nową, podkreślił, 

że wydaje mu się, że bardzo ciekawą inicjatywę, a mianowicie konkurs  

dla wszystkich uczniów szkół ponadpodstawowych, przygotowany przez Zespół 
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Szkół Specjalnych przy współpracy z nami. Jest to konkurs quizowy, zespołowy, 

dotyczący wiedzy na temat tych wydarzeń niepodległościowych, powstańczych. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że to jest już drugi 

raz, bo poprzednio było. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji przerwał, mówiąc, że to jest kontynuacja inicjatywy, ale poprzednio 

dotyczyło konstytucjonalizmu ze zwróceniem uwagi na Konstytucję 3 Maja. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu wtrącił, że bardzo mu 

się to podobało, jest to świetna sprawa. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że jemu też, dlatego teraz będzie to w tej samej formule, tylko 

poświęcone problematyce powstańczej, żeby nie powielać z roku na rok tej samej 

tematyki. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaznaczył, że mieliśmy Turniej 

Gmin, ale rozumie, że tego nie będzie. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tak, ze strony gmin też nie było zainteresowania, 

chodziło o integrację środowisk samorządowych, z terenów poszczególnych gmin. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że brakuje numeru 9, 

po punkcie 8 jest 10, należy przenumerować harmonogram. Zapytał, dlaczego  

nie dajemy szansy panu staroście na ufundowanie nagrody w Powiatowych 

Zawodach Strzeleckich, w poprzednim roku były o Puchar Starosty, a w tym roku 

Puchar Starosty jest wykreślony. Zaznaczył, że uważa, że pan starosta  

z przyjemnością jakiś puchar ufunduje. Dodał, że mamy zawody o Puchar 

Wicestarosty, a tutaj starostę wykreśliliśmy, więc może zostawmy, dajmy staroście 

szansę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, gdzie to jest. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że chodzi o Zawody Strzeleckie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że to jest pozycja 

błędnie nazwana 10, powinna być 9 w harmonogramie wydarzeń sportowych. 

Powtórzył, że są Powiatowe Zawody Strzeleckie, w tamtym roku były o Puchar 

Starosty, a teraz nie ma, a chciałby, żeby starosta miał szansę na wręczenie 

własnego pucharu. Odnośnie wydarzenia „Dziecinada”, trzeba poprawić, bo było 
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przekopiowane „Dziecinada 2023”, a powinno być „Dziecinada 2024”, to jest pozycja 

19. Dodał, że widzi, że zakończenia wojny też nie świętujemy, 8 maja. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tak. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał o Noworoczny Koncert 

Trzech Orkiestr, bo było mówione, że będzie to kontynuowane, ale nie widzi tego 

teraz. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że ma też tutaj wpisane, nie ma inicjatywy ze strony 

orkiestr, jeżeli to będzie inicjatywa Zarządu, to można skierować do nich propozycję. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaproponował, że może zgłosić 

swoją. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji przerwał, proponując, żeby z tymi orkiestrami zdecydować po kolei,  

bo to jest istotne, rzeczywiście ta inicjatywa pojawiła się w zeszłym roku, poza 

kalendarzem. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu powiedział, że fajnie  

to wygląda, bo akurat też wtedy był.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że ten 

przegląd, jeżeli chodzi o orkiestry, musi być nie w hali, tylko gdzieś na zewnątrz i nie 

o tej porze.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu wtrącił, że pomyślał o tym samym. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że publiki 

było mało, szczerze mówiąc. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji zauważył, że to było jedno z wydarzeń noworocznych, był Noworoczny 

Koncert Trzech Orkiestr. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu stwierdził, że choćbyśmy  

nie wiadomo co robili, to każde wydarzenie kulturalne na hali sportowej, nie będzie 

wydarzeniem, które do tej hali będzie pasowało. Zauważył, że po prostu  

jest to obiekt przeznaczony do innych zadań, chyba żebyśmy tam zainwestowali  

w jakąś scenografię. Zaznaczył, że wniosek jest bardzo prosty, nie mamy sali  

do wydarzeń kulturalnych. 
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Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dopowiedział, że widowiskowej. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu kontynuował, mówiąc, że gdyby 

była taka sala, odbiór takich wydarzeń byłby zupełnie inny. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że nawet 

własna scena plenerowa. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że albo własna scena, 

ewentualnie marzeniem byłoby, gdybyśmy mieli taką salę widowiskową. 

 

 

 

Z sali obrad wyszedł Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu. 

Obrady prowadzi Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd Powiatu  

w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są jeszcze 

jakieś uwagi. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że była uwaga dotycząca Kongresu Edukacyjnego, 

wyjaśniał, że nie byliśmy w stanie podobnego, dużego wydarzenia o charakterze 

oświatowym zrobić, w tym roku tego nie wprowadzili. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wracając jeszcze  

do orkiestr, to były teraz Warsztaty Kapelmistrzów, udało się kilka ciekawych 

kontaktów nawiązać też z orkiestrami, oni mają ochotę przyjechać i coś zrobić,  

ale to w plenerze i myśli, że w ciągu roku może się ta inicjatywa tutaj pokazać. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dodał, że ten plener jest dla nas najciekawszy do organizacji wydarzeń,  

z wielu powodów, m.in. dotyczy to też promocji działalności pozarządowej,  

jest tutaj centrum, park. Dodał, że nie jest to nasz teren, na którym możemy 

cokolwiek planować z góry i zarządzać tym bez zgody zarządcy, właściciela tego 

terenu. Natomiast rzeczywiście te orkiestry, które były tutaj reprezentowane  

w Wieluniu, to są niektóre niezwykle silne orkiestry i było wiele deklaracji, że chętnie 

by do nas dojechały, tylko z punktu widzenia organizacyjnego, jest to wydarzenie  
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i zabezpieczenie jakiś podstawowych potrzeb, związanych z uczestnictwem  

i pobytem na miejscu, to też kosztuje. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował, aby dopisać 

jeszcze ten Festiwal Aktywności Społecznej przy współpracy z Powiatową Radą 

Działalności, ten, który był w Zespole Szkół Nr 1. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, na czym polegała  

impreza „Solidarni z Ukrainą”. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopytał pana naczelnika, 

czy w tamtym roku to było w szkołach. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że to były działania w szkołach i było działanie w Zespole 

Szkół Nr 1, podkreślające ten obszar zaangażowania i pomocy, jeżeli chodzi  

o wsparcie dla Ukrainy i tych osób, które na naszym terenie w skutek tego konfliktu 

się znalazły. Dodał, że później było spotkanie z dziećmi, bodajże 240 dziećmi  

z różnych szkół z terenu naszego powiatu, chcieliśmy ich potraktować jako nasze 

dzieci, w naszym środowisku, od przedszkola do dorosłości, jeżeli chodzi o uczniów 

szkoły ponadpodstawowej. Stwierdził, że rezultat mieliśmy jednoznaczny, to znaczy 

płynący, zarówno z placówek, które były reprezentowane na tym spotkaniu,  

jak i samych dzieci i ich rodziców, jako takie oczekiwanie i poczucie, że są częścią  

naszej społeczności. Dodał, że poczyniliśmy tam wstępną deklarację,  

że będziemy starali się jakby wzmacniać te potrzeby z jednej strony, a z drugiej 

strony śledzić, co się z tymi dziećmi na terenie naszego powiatu dzieje - dziećmi, 

trzeba powiedzieć rodzinami, ale jeśli chodzi o rodziny, jest to zbyt duże słowo,  

nie jesteśmy w stanie tego pilotować. Dodał, że mówił tutaj o swoich zadaniach, jako 

wydziału w starostwie. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, skąd zmiana terminu 

Przeglądu Folkloru Ziemi Wieluńskiej na kwiecień. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że nie ma zmiany, przeprasza, jeżeli tak jest. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że był w czerwcu, 

zmieniamy go z czerwca na kwiecień. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że być może jest to błąd stażysty. 
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że na pewno jest  

wpisany na kwiecień i też był tym faktem zdziwiony. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że nie, to jest błąd. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dodał, że to jest 8 punkt. Zapytał, 

czy to ma być czerwiec. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tak. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że dobrze. 

Zapytał, czy ktoś jeszcze ma jakieś uwagi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że nie. Dodał,  

że Konkurs Wiedzy o Zabytkach bardzo mu się podobał. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński stwierdził, że jest wpisany. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu odparł, że wie, że jest 

wpisany. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że może jedno zdanie w tym temacie, bo warto,  

żeby członkowie Zarządu wiedzieli, że mieliśmy obecnych przedstawicieli, łącznie  

z Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków i pani była zaskoczona w ogóle, że takie 

wydarzenie ma u nas miejsce. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński stwierdził, że uznaje się,  

że decyzja Zarządu w tym punkcie została podjęta. Nikt nie zgłosił sprzeciwu.  

  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu podjął decyzję w sprawie organizacji obchodów 

świąt i uroczystości oraz wniosków jednostek organizacyjnych powiatu wieluńskiego  

i instytucji dotyczących współorganizacji wydarzeń o charakterze kulturalnym, 

oświatowym i sportowym ze zmianami zgłoszonymi na CXCVIII posiedzeniu Zarządu 

Powiatu w Wieluniu w dniu 10.01.2024 r. do przedłożonego przez Wydział Edukacji, 

Kultury, Sportu i Promocji Starostwa Powiatowego w Wieluniu materiału. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Z sali obrad wyszedł Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd Powiatu  

w Wieluniu obraduje w składzie 3 osobowym.  

 

 

 

 

 

Pkt 15 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze 

społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: Rodzinna integracja „Strażacki 

fach” - kontynuacja sprawy z CXCVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 18.12.2023 r. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że tutaj jest 

kilka sprawozdań w kolejnych punktach. Zapytał, czy ktoś do któregokolwiek  

z przedłożonych sprawozdań ma jakieś uwagi, pytania. Nikt się nie zgłosił.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że wydaje mu się, 

że wszystko jest poprawione. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem sprawozdania z punktu 15. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, 

promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym  

w 2023 r. pn.: Rodzinna integracja „Strażacki fach” - kontynuacja sprawy z CXCVI 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 18.12.2023 r. (głosowało 3 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Łukasz Dybka). 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 16 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze 

społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Dzień Dziecka z wędką”  

- kontynuacja sprawy z CXCVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 18.12.2023 r. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem sprawozdania z punktu 16. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, 

promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym  

w 2023 r. pn.: „Dzień Dziecka z wędką” - kontynuacja sprawy z CXCVI posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 18.12.2023 r. (głosowało 3 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Łukasz Dybka). 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 17 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze 

społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „OSP stawia na młodych” - 

kontynuacja sprawy z CXCVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 

18.12.2023 r. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem sprawozdania z punktu 17. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, 

promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym  

w 2023 r. pn.: „OSP stawia na młodych” - kontynuacja sprawy z CXCVI posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 18.12.2023 r. (głosowało 3 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Łukasz Dybka). 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 18 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze 

społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Koło Gospodyń Wiejskich - Moja 

Mała Ojczyzna” - kontynuacja sprawy z CXCVI posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu z dnia 18.12.2023 r. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem sprawozdania z punktu 18. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, 

promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym  

w 2023 r. pn.: „Koło Gospodyń Wiejskich - Moja Mała Ojczyzna” - kontynuacja 

sprawy z CXCVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 18.12.2023 r. 

(głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Łukasz Dybka). 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 19 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze 

społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „NIE dla raka w straży! - 

zmniejszenie ryzyka zachorowania poprzez wymianę elementów ochrony 

osobistej ratowników Ochotniczej Straży Pożarnej w Czernicach”  

- kontynuacja sprawy z CXCVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia  

18.12.2023 r. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem sprawozdania z punktu 19. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, 

promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym  

w 2023 r. pn.: „NIE dla raka w straży! - zmniejszenie ryzyka zachorowania poprzez 

wymianę elementów ochrony osobistej ratowników Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Czernicach” - kontynuacja sprawy z CXCVI posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu z dnia 18.12.2023 r. (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny Pan 

Marek Kieler, Pan Łukasz Dybka). 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

  

 

 

 



55 
 

Pkt 20 

     Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

z zakresu rozwoju, promocji oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Zdrowy rodzic=zdrowe dziecko w świecie 

emocji” - kontynuacja sprawy z CXCVI posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu z dnia 18.12.2023 r. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem sprawozdania z punktu 20. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, 

promocji oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu  

i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań 

publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Zdrowy 

rodzic=zdrowe dziecko w świecie emocji” - kontynuacja sprawy z CXCVI posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 18.12.2023 r. (głosowało 3 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Łukasz Dybka). 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

  

 

Pkt 21 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

z zakresu promocji i aktywizacji środowisk pozarządowych powiatu 

wieluńskiego w 2023 r. pn.: „Tworzenie projektów w ludzkiej formie”  

- kontynuacja sprawy z CXCVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 18.12.2023 r. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem sprawozdania z punktu 21. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego z zakresu promocji  

i aktywizacji środowisk pozarządowych powiatu wieluńskiego w 2023 r.  

pn.: „Tworzenie projektów w ludzkiej formie” - kontynuacja sprawy z CXCVI 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 18.12.2023 r. (głosowało 3 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Łukasz Dybka). 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 22 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze 

społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: ,,Przy jednym stole”. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem sprawozdania z punktu 22. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, 

promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym 

w 2023 r. pn.: ,,Przy jednym stole”. (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny Pan 

Marek Kieler, Pan Łukasz Dybka). 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

  

 

 

 

Pkt 23 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze 

społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: ,,Zakup obuwia ludowego 

damskiego”. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem sprawozdania z punktu 23. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, 

promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym 

w 2023 r. pn.: ,,Zakup obuwia ludowego damskiego” (głosowało 3 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Łukasz Dybka). 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 24 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze 

społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: ,,Ku czci św. Jana”. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem sprawozdania z punktu 24. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, 

promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym 

w 2023 r. pn.: ,,Ku czci św. Jana” (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny Pan 

Marek Kieler, Pan Łukasz Dybka). 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 25 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

z zakresu  rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze 

społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: ,,Rozjaśnij szarość” – wykonanie 

muralu na budynku usytuowanym w Parku Starowiejskim w Konopnicy, 

przedstawiającego lokalne walory przyrodnicze. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem sprawozdania z punktu 25. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego z zakresu  rozwoju, 

promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym 

w 2023 r. pn.: ,,Rozjaśnij szarość” – wykonanie muralu na budynku usytuowanym  

w Parku Starowiejskim w Konopnicy, przedstawiającego lokalne walory przyrodnicze 

(głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Łukasz Dybka). 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 26 

Przyjęcie sprawozdania Starosty Wieluńskiego z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2023 – temat sesyjny. 

 

 

 

Na salę obrad wszedł Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu. 

Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jest pan 

starosta, więc przedstawi teraz sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji zapytał, czy będzie potrzebny w punkcie 27. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił pana 

naczelnika, żeby został. Następnie przeszedł do przedmiotowej sprawy. Zapytał,  

czy są pytania do przedłożonego sprawozdania. 
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie,  

bo to jest standardowe sprawozdanie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu omówił 

sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2023. 

Następnie zapytał, kto jest „za” przyjęciem sprawozdania. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie Starosty Wieluńskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku za rok 2023 – temat sesyjny (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny 

Pan Łukasz Dybka). 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

  

 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu przypomniał, że pytał już kiedyś  

o sprawy schronu. Nadmienił, że teoretycznie to jest zadanie własne gmin, ale czy, 

np. dla pracowników tutaj gdzieś jest takie miejsce. Dodał, że pyta z ciekawości. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie 

ma. Podkreślił, że jeżeli chodzi o problem schronów, to jest to problem w całej 

Polsce. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że wie,  

w Polsce mamy 3%, a Szwajcaria ma 103% zapewnionych. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że tutaj  

są potrzebne rozwiązania ustawowe, zmiana Prawa budowlanego. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że piwnice mamy 

średniowieczne, więc jest szansa, że wytrzymają. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że na wszystkich spotkaniach dotyczących bezpieczeństwa, gdzie był na szkoleniach 

wcześniej w Akademii Obrony Narodowej, później w Akademii Sztuki Wojennej, 

ciągle podkreślał i wszyscy przytakiwali, że to jest problem, bo szkolą nas w tym  

i mieli to gdzieś na szczeblach rządowych przedstawiać. Zauważył, że budują się 

duże bloki, nawet u nas w Wieluniu, robią garaże podziemne, ale schronów nikt  
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nie robi. Jego zdaniem to powinno być wymuszone ustawowo, że jeżeli są budowy 

domów wielorodzinnych, powinno być już w Prawie budowlanym określone,  

że obowiązkowo ma być schron. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że chyba jedyny obiekt, który pamięta jako zabezpieczony,  

to jest Szkoła Podstawowa, teraz Zespół Szkół w Wierzchlesie, przynajmniej  

w planach i na etapie pierwszej inwestycji, piwnice i ten zerowy poziom,  

był traktowany jako przygotowany. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że mamy 

tu byłą jednostkę wojskową, która jest w rękach prywatnych i tam zmieści się  

100 osób. Dodał, że nie wie, w jakim to jest w tej chwili stanie. 

 

 

 

Pkt 27 

Zajęcie stanowiska w sprawie pisma z dnia 18.12.2023 r. Rady Rodziców  

I LO im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu w sprawie zapewnienia przez 

Starostwo Powiatowe w Wieluniu warunków w ww. szkole, zgodnych  

z wymaganiami określonymi w Rozporządzeniu Ministra Edukacji Narodowej  

i Sportu w sprawie bezpieczeństwa i higieny w publicznych i niepublicznych 

szkołach i placówkach - dot. § 17 ust. 1: w pomieszczeniach, w których 

odbywają się zajęcia, zapewnia się temperaturę co najmniej 18 °C - kontynuacja 

sprawy z CXCVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 27.12.2023 r. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że mamy 

Powiatowy Fundusz Ochrony Środowiska, tam jest kwota ponad 350 tys. zł, która jest 

niewykorzystywana. Zapytał pana skarbnika, czy dobrze mówi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że na koniec  

2023 r., środki Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska to 350 431,43 zł  

i są to środki, które zostały na koncie i nie mogły być ruszone w żaden sposób  

w tamtym roku, ponieważ nie było wydatków.  Przypomniał, że w tamtym roku  
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te środki, razem z tymi zaplanowanymi, które miały wpłynąć w 2023 r., były 

zaplanowane na  wymianę oświetlenia w naszych jednostkach. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy w jednostkach 

oświatowych. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie,  

we wszystkich jednostkach. Dodał, że te środki nie zostały jeszcze rozdysponowane,  

a środki, które mają wpłynąć w 2024 r., po prostu są tylko wpisane jako zakup 

materiałów czy usług, więc nie są konkretnie sprecyzowane. Dlatego w tym roku 

mamy 350 tys. zł plus zaplanowane 80 tys. zł na rok 2024, czyli razem środków jest 

około 430 tys. zł. Dodał, że może nawet więcej, ponieważ w 2023 r. dochody spłynęły 

w kwocie 116 tys. zł, więc nawet więcej niż te 80 tys. zł, ale w planie mamy 80 tys. zł 

plus z nadwyżki, które wejdą, które będziemy dysponować w okresie luty, marzec,  

to będzie kwota 350 tys. zł plus 80 tys. zł, to 430 tys. zł i one nie są sprecyzowane  

w budżecie, więc można by było coś z nimi zrobić. Stwierdził, że rzeczywiście, 

termomodernizacja budynku jest jak najbardziej związana z ochroną powietrza 

atmosferycznego, więc może być z tych środków wydana. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował,  

aby przeznaczyć kwotę 200 tys. zł na termomodernizację budynku I Liceum 

Ogólnokształcącego, polegającą na wymianie okien. Zaznaczył, że te okna nie były 

wymieniane od powstania budynku, było wymienionych tylko 30 okien w którymś 

roku, też za kwotę chyba 55 tys. zł, chyba w 2018 roku, też z tego Funduszu,.  

W tej chwili pan dyrektor przedstawił wykaz tych okien i stopień ich zużycia - 80% 

zużycia to jest 8 sztuk okien, 70% to jest 26 sztuk i 60% to jest 35 sztuk.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu zapytał, ile to jest 

łącznie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że łącznie to jest około 70 okien, ponad 80, bo jeszcze pisał tutaj, że okna 

korytarzowe, które też gdzieś przepuszczają, to są 4 sztuki, w sumie 12, gdzieś około 

90 sztuk okien, na kwotę 345 tys. zł, bo ma ostatnie wyliczenia z wczorajszego dnia. 

Jutro jest Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, aby odpowiedzieć przewodniczącemu 

na ten wniosek, który rozpatruje Komisja, to należy dodać, że Zarząd poczyni 

również starania o pozyskanie środków z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska na ten cel, po sprawdzeniu możliwości. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że właśnie przed 

chwilą patrzył, jeszcze nie są ogłoszone. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że z panem dyrektorem są umówieni, że ewentualne prace wchodzą w rachubę tylko  

w okresie wakacyjnym i taką odpowiedź proponuje, aby dokonać zmian w budżecie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, skoro dajemy  

200 tys. zł, to czy nie można dać całości. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że nie można, dlatego że musimy sobie zachować możliwość, np. nastąpi skażenie 

gleby w wyniku jakiegoś wypadku samochodowego. Przypomniał, że mieli  

w poprzednich latach taki przypadek, gdzie Wojewódzki Inspektor Ochrony 

Środowiska wydał nam decyzję na zbadanie gleby w miejscowości Ruda, gdzie 

doszło do wycieku paliwa, oleju, i musieli te badania wykonać. Podkreśli, że to są 

badania bardzo drogie, specjalistyczne i wolałby to mieć w zanadrzu. Przekazał,  

że nie możemy wszystkich środków z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska wydatkować. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu stwierdził, że 100 tys. zł byśmy 

mieli zostawione, tu jest 430 tys. zł z ewentualnymi wpływami. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że trzeba 

mieć zabezpieczenie, zobaczymy jak to będzie wynikać w bieżącym roku. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że ma uwagę  

do pana Wojcieszaka. Chodzi o to, że my nie mamy tylko jednej szkoły i uważa,  

że nie możemy ulegać presji jednego rodzica i od razu całe 200 tys. zł przeznaczamy 

w dany budynek. Zwrócił się do pana radnego, mówiąc, że kiedy tu przyszedł, to cały 

czas była mowa o termomodernizacji II Liceum.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wtrącił, że sypie się 

elewacja. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że uważa, że tam 

też jest potrzeba, dlatego nie można przeznaczyć całej kwoty, chociażby dlatego,  

że uważa, że nie wszystkie te okna podlegają wymianie. Dodał, że wymienimy te, 

gdzie jest potrzeba, takie jest jego zdanie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak,  

to też jest zasadne, o czym mówił pan skarbnik, ale możemy, jeżeliby się udało, 

pozyskać środki. 
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu przerwał, pytając ile tam mamy 

tych najbardziej zniszczonych okien. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że jak jest ponad 50% zużycia, to już praktycznie wieje. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu stwierdził, że ponad 50%  

to mamy akurat tę całą kwotę, ale i tak tego nie damy w takim układzie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że przeznaczyłby 200 tys. zł, jeżeli jest taka zgoda, a resztę zostawić, jako taki 

fundusz. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy 200 tys. zł to nie 

będzie za dużo, jak tam mamy 430 tys. zł.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tego nie wie, 

ale uważa, że termomodernizacja … 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu poparł pana skarbnika, dodał,  

że też tak uważa, bo potrzeby są wszędzie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy dyrektor 80 okien 

wyliczył na około 300 tys. zł, tak. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że 300 tys. zł, jakby wymienić wszystkie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, ile jest tych najbardziej 

zniszczonych w 80%, kilka sztuk. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że 8 sztuk i 26 sztuk, to jest 34. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu stwierdził, że 100 tys. zł  

by wystarczyło. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że nie wystarczy. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że około 3 tys. zł wychodzi sztuka, rzeczywiście. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zaproponował, żeby 

może ograniczyć się do tych sal. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tam 

są duże okna, to nie jest okno takie jak w domu. 
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Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że nie, on tylko przeliczył to, co pan starosta mówi, jak 

dyrektor wylicza. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu zaproponował,  

żeby dać 100 tys. zł na wymianę tych najbardziej zniszczonych. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że uważa, że te 200 tys. zł wystarczy.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował, żeby może 

nie mówić, że 200 tys. zł, tylko po prostu sprawdzić te, które są niezbędne  

do wymiany. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że dyrektor sprawdził i ma tutaj ze sobą ten wykaz. Dodał, że przeznaczyłby  

te 200 tys. zł.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jak 

rozmawiał z dyrektorem po pierwszej jakiejś informacji, jeszcze zanim to pismo 

wpłynęło, to mówił, że kamerą termowizyjną patrzyli, że nic nie ucieka, więc może  

w ogóle nic nie ucieka. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że ma tylko jedną uwagę, bo pan starosta mówił, żeby Komisji 

przekazać informację, że Zarząd, czy Starostwo, podejmie działania z funduszy, 

może niech dyrektor, to raczej on powinien śledzić ten projekt. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak, 

zobligowanie dyrektora do poszukania środków z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska. Zapytał, kto jest „za” tą propozycją. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął decyzję  

o udzieleniu odpowiedzi skierowanej do Przewodniczącego Rady Powiatu w Wieluniu 

informującej, że zobowiązał Dyrektora I LO im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu  

do poczynienie starań o pozyskanie środków z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej na termomodernizację budynku I LO  

im. T. Kościuszki w Wieluniu (wymiana okien). Jednocześnie podjął decyzję  

o przeznaczeniu na ten cel środków pochodzących z tytułu opłat i kar za korzystanie 

ze środowiska w wysokości 200 tys. zł z budżetu powiatu wieluńskiego na rok 2024  

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Łukasz Dybka). 
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Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 28 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przekazania 

składników majątku na wyposażenie Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1407/24 w sprawie przekazania składników majątku na wyposażenie 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu (głosowało 4 

członków Zarządu, nieobecny Pan Łukasz Dybka). 

Uchwała Nr 1407/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 29 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie układu 

wykonawczego do budżetu na 2024 r. 
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1408/24 w sprawie układu wykonawczego do budżetu na 2024 r. (głosowało  

4 członków Zarządu, nieobecny Pan Łukasz Dybka). 

Uchwała Nr 1408/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 30 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przekazania 

podległym jednostkom informacji o ostatecznych kwotach dochodów  

i wydatków tych jednostek na 2024 r. 

 

 

 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1409/24 w sprawie przekazania podległym jednostkom informacji o ostatecznych 

kwotach dochodów i wydatków tych jednostek na 2024 r. (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Łukasz Dybka). 

Uchwała Nr 1409/24 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 31 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej na rok 2024. 

 

 

 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu zapytał,  

czy te dochody w tych zadaniach z zakresu administracji rządowej też szacujemy, 

np. wpływy, czy mamy to na podstawie wskaźników. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie, 

przychodzą konkretne informacje z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego, konkretnie 

kwota, suma. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy na przykład wpływy 

z użytkowania wieczystego.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tak, zgadza 

się, procedura polega na tym, że w miesiącach wrzesień – październik, 

przekazujemy przewidywane wykonanie tych dochodów i później wraz z tymi 

dotacjami, które są już twardymi pieniędzmi do budżetu, przychodzą szacowane 

kwoty dla nas, które m.in. też Państwo ujmują we własnym budżecie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy one są na 

podstawie naszych szacunków wysłanych do nich wcześniej. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tak. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1410/24 w sprawie opracowania planu finansowego zadań z zakresu administracji 

rządowej na rok 2024 (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Łukasz 

Dybka). 

Uchwała Nr 1410/24 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 32 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przekazania 

upoważnień kierownikom powiatowych jednostek budżetowych. 

 

 

 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1411/24 w sprawie przekazania upoważnień kierownikom powiatowych jednostek 

budżetowych (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Łukasz Dybka). 

Uchwała Nr 1411/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 33 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

 

 

 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1412/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny  

Pan Łukasz Dybka). 

Uchwała Nr 1412/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

 

Pkt 34 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że było 

to przez pana skarbnika omówione przy poprzednim punkcie. Zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1413/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2024-2034 (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Łukasz Dybka). 

Uchwała Nr 1413/24 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 35 

Sprawy bieżące. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że pierwsza sprawa w tym punkcie to Zapoznanie z odpowiedzią Zastępcy Dyrektora 

Oddziału Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad w Łodzi na pismo znak: 

EK.4323.196.2023 z dnia 29.11.2023 r. dotyczące zaleceń Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu w Wieluniu  o wybudowanie sygnalizacji świetlnej na przejściu dla pieszych 

przy Powiatowym Młodzieżowym Domu Kultury i Sportu w Wieluniu. Stwierdził,  

że podsumowując to pismo, można powiedzieć, że jest to kolejny raz takie pismo 

wymijające, trudno cokolwiek na to odpowiedzieć. Dodał, że będą starać się  

o to, podejmować działania w tej sprawie w najbliższym czasie, ponieważ wie,  

że są gdzie indziej robione przejścia, które są obarczone mniejszym ryzykiem. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dodał, że nie mamy na to wpływu. 

Zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 

 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z odpowiedzią Zastępcy Dyrektora 

Oddziału Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad w Łodzi na pismo znak: 

EK.4323.196.2023 z dnia 29.11.2023 r. dotyczące zaleceń Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu w Wieluniu  o wybudowanie sygnalizacji świetlnej na przejściu dla pieszych 

przy Powiatowym Młodzieżowym Domu Kultury i Sportu w Wieluniu, która stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że jest ogłoszony w Urzędzie Marszałkowskim nabór, w ramach Funduszu Ochrony 

Gruntów Rolnych. Przekazał, że ustalili w kierownictwie, że będą składać wniosek  

na drogę powiatową od Dzietrznik w kierunku Załęcza Wielkiego o długości  

1,5 km. Zwrócił się z prośbą do Zarządu o wyrażenie wstępnej zgody na złożenie 
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wniosku. Nadmienił, że jeżeli te środki otrzymamy, to dopiero będą je wprowadzać  

do budżetu, bo wniosek nie jest jeszcze przygotowany, żeby Zarząd miał możliwość 

zapoznania się z tym. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, ile możemy wziąć,  

a ile trzeba dołożyć. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tam 

jest do 60%. Dodał, że wójt gminy się dołoży, bo wczoraj z nimi rozmawiał. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czyli teoretycznie 20% 

musimy dołożyć. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że w zależności, jakie dostaniemy dofinansowanie. Stwierdził, że głównie chodzi  

o naprawę nawierzchni od tego odcinka, który jest zrobiony, w kierunku Załęcza 

Wielkiego - odcinek nie może być większy niż 1,5 km, bo takie są kryteria  

w Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. Zapytał, czy jest zgoda Zarządu.  

Nikt nie zgłosił sprzeciwu. Dodał, że zobaczymy, co będzie.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy nie mamy 

założonych środków na to zadanie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie 

mamy, dopiero jak przyjdą to będziemy wprowadzać, bo nie wiemy w jakiej 

wysokości. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, jaka to jest droga. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że droga Nr 4523. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński również powiedział, że nie 

mamy. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu wyraził wstępną zgodę na złożenie wniosku  

do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Łódzkiego o dofinansowanie 

modernizacji drogi powiatowej od Dzietrznik w kierunku Załęcza Wielkiego dł. 1,5 km 

ze środków budżetu Województwa Łódzkiego, pochodzących z tytułu wyłączenia  

z produkcji gruntów rolnych, na zadania określone w ustawie o ochronie gruntów 

rolnych i leśnych. 
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Pkt 36 

Wolne wnioski. 

 

 

 

Na CXCVIII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie były 

zgłaszane. 

 

 

Pkt 37 

Zamknięcie CXCVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku  

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CXCVIII posiedzenie Zarządu Powiatu  

w Wieluniu. 

 

 

Protokołowała: 

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 

 


